
Referat – bestyrelsesmøde d. 22. maj 2018 i ejendommens fællesrum. 

Til stede: Inge, Karianne, Sanne og Jacob 

Afbud: Tobias 

 

Dagsorden: 

1. Opfølgning fra sidst 

a. Effekter på trapper 

b. Cykler, barnevogne mv. 

c. Udskiftning af målere 

  

2. Huslejeændring jf. GF-beslutning 

3. Valg af ny VVS’er 

4. Evt. 

 

Ad 1a: Bestyrelsen kan endnu engang konstatere at der stadig står effekter på trapperne. Ved næste 

arbejdsweekend vil disse ting blive fjernet. Denne opgave skal nu være en fast del af arbejdsweekend.  

Ad 1b: Til arbejdsweekenden blev der ryddet ud i cykelskuret og der blev fjernet et par cykler.     

Ad 1c:  Vi har modtaget tilbud fra Tellefsen på varmemålere. Vi vurderer tilbuddene og tager senere en 

beslutning.  

 

Ad 2: 

Der er forsat et udestående med fordelingstallet i Ejerforeningen. Vi er i dialog med Tellefsen om at løse 

udestående.   

 

Ad 3:  

Bestyrelsen har modtaget tilbud fra ny VVS’er. Indholdet af aftalen er blevet diskuteret og Inge vender 

tilbage til VVS’er med nye betingelser og afventer svar.   

 

Ad 4a: Generalforsamling, regnskab og budget   

Grundet problemer med udlevering af materialer/dokumenter fra tidligere ejendomsadministrator Vopa, er 

regnskaber og generalforsamlinger udskudt på ubestemt til. Der er indgivet en klage til 

Ejendomsforeningen Danmark. 

Bestyrelsen er i tæt kontakt med nuværende administrator og forsøger at fremskynde processen.  

 

 

Ad 4d: Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag d. 12/6-2018 

 

 

Mødet sluttede kl.21:30  – dirigenten takkede for god ro og orden ☺ 

 

 

 

 


